

貸款服務收費修訂通知

除特別註明外，由 2020 年 1 月 31 日起，招商永隆銀行有限公司（「本行」）將新增或修訂以下貸款服務收費項目，其他收費項目則維持不變。

新增項目	收費
代交逾期火險保單手續費	港幣 500 元（每年收取）
提取保單預付保費利息	港幣 4,000 元（一次性收取）
修訂項目	新收費
物業抵押透支／借梗貸款 • 手續費	貸款金額之 0.5%（年息） 最低收費：港幣 2,500 元
基金、債券及股票抵押貸款 手續費	透支額之 0.5%（年息） 最低收費：港幣 2,000 元

本通知之中、英文版本如有任何歧異，一概以英文版本為準。

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 230 95555 或與本行職員聯絡。

招商永隆銀行有限公司 謹啟
2019 年 12 月

Notice of Amendment of Loan Service Charges

Unless otherwise specified, with effect from 31st January 2020, the following items of loan service charges of CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) will be added or revised, while other charges items will remain unchanged.

New Charge Items	Charge Scale
Handling charge for overdue fire insurance policy	HKD500 (per annum)
Prepaid Premium Interest Withdrawal of Insurance Policy Financing	HKD4,000 (one-off handling fee)
Revised Charge Items	New Charge Scale
Property mortgage overdraft facility / fixed loan facility • Handling Charge	0.5% p.a. of loan amount Min. Charge: HKD2,500
Handling charge for overdraft facility secured by funds, bonds, stocks and shares	0.5% p.a. of overdraft limit Min. Charge: HKD2,000

In case of discrepancies between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

Should you have any enquiries, please call our Customer Services Hotline at 230 95555 or contact our bank staff.

For and on behalf of
CMB Wing Lung Bank Limited
 December 2019